
سردارسلامی: معیار قدرت اطلاعاتی سپاه 
باردیگر به محک گذاشته شد

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در پی ابراز محبت 
آحاد مردم و مسئولان از دستگیری سرشبکه کانال معاند آمد نیوز 
گفت: بار دیگر ضربتی محکم بر دشمن در خانه اش فرود آوردند و 

معیار قدرت اطلاعاتی سپاه را به محک گذاشتند. 
دستگیری  پی  در  سپاه،  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
علماء  عنایت  و  محبت  ابراز  و  نیوز  آمد  معاند  کانال  سرشبکه 
مردم  آحاد  و  گرانقدر  فرماندهان  نظام،  مسئولین  بزرگ، 
انقلاب  پاسداران  سپاه  اطلاعاتی  قدرت  و  اقدام  از  عزیزمان 
پاسداران  سپاه  کل  فرمانده  سلامی  پاسدار  سرلشکر  اسلامی، 

پیام قدردانی و تشکر صادر کردند.
در پیام سرلشکر پاسدار حسین سلامی خطاب به آحاد مردم و 
مسئولان آمده است: خداوند متعال را شاکریم که در ایام بزرگداشت 
مقتدر  فریاد رسای مظلومان  این  )ع(  اربعین حماسه ساز حسینی 
تاریخ، قامت فرازانی که راه و رسمشان در گمنامی است، بار دیگر 
قدرت  معیار  و  آوردند  فرود  خانه اش  در  بر دشمن  ضربتی محکم 
اطلاعاتی سپاه را به محک گذاشتند و نماد و شاهد مثال آشکاری 
از سیطره اطلاعاتی فرزندان انقلابی رهبری عزیز و ملت بزرگمان را 

بر نظام های اطلاعاتی عنکبوتی مستکبران آفریدند.
وی در این پیام عنوان کرد: همچنین از ابراز لطف و عنایت 
مردم  آحاد  و  گرانقدر  فرماندهان  نظام،  مسئولین  بزرگ،  علماء 
عزیزمان تشکر نموده و از این که موجبات خوشحالی ملت سرافراز 
بر زمین می سائیم.فرمانده  ایران اسلامی فراهم شد، پیشانی شکر 
طراز  اطلاعاتی  اقدام  و  عمل  ابتکار  این  با  کرد:  بیان  سپاه  کل 
در  دشمن  روانی  جنگ  سوهای  کور  از  یکی  حرفه ای،  و  جهانی 
ناامن سازی ذهنی و راه اندازی آشوب های خیابانی، اختلاف افکنی 
ما بین نخبگان و مسئولین، نشر اکاذیب و شایعه، ترویج بدبینی و 
ناامیدی در مردم خاموش شد و غافلگیری بر سرویس های اطلاعاتی 
به  داریم  وافر  امید  داشت:  اظهار  شد.سلامی  تحمیل  استکباری 
برکت خون مطهر شهدا و صبر و استقامت تمامی همرزمان جبهه 
مبارزه با کفر در طلیعه گام دوم انقلاب اسلامی، سرشت عاشورایی 
سپاه در سایه رهبری معظم انقلاب، سرمایه ای برای پیش قراولی 

لشکر فائقه امام زمان )عج( باشد.

نعمتی:کمیسیون شوراها ایرادات طرح 
اصلاح قانون انتخابات را رفع کند

امور  و  شوراها  کمیسیون  گفت:  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو 
در  را  انتخابات  قانون  اصلاح  طرح  سریعتر  چه  هر  باید  داخلی 
این طرح  به  نگهبان  ایرادات شورای  و  قرار دهد  کار خود  دستور 
، درباره آخرین وضعیت طرح اصلاح  را برطرف کند.بهروز نعمتی 
قانون انتخابات با توجه به انتقاد آیت الله جنتی از مسکوت ماندن 
این طرح، گفت: مجلس، ۸ ماه از وقت خود را صرف اصلاح موادی 
از قانون انتخابات کرد و درست نیست که ما وقت خود را به بررسی 
یک طرح اختصاص دهیم اما در نهایت به نتیجه نرسد.وی با اشاره 
به رد بخشی از طرح اصلاح قانون انتخابات از سوی شورای نگهبان، 
نگهبان  شورای  ایرادات  از  پس  طرح  یک  کردن  مسکوت  افزود: 
را  وقت خود  اینکه  به  توجه  با  مجلس  ویژه  به  و  به صلاح کشور 
رئیسه مجلس شورای  نیست.عضو هیئت  آن کرده،  بررسی  صرف 
باعث  طرح  این  ماندن  مسکوت  متأسفانه  اینکه  بیان  با  اسلامی 
بزنند،  مجلس  نمایندگان  به  را  تهمت هایی  افراد  برخی  که  شده 
تصریح کرد: متاسفانه این روزها بحث هایی مطرح می شود مبنی بر 
اینکه ممکن است نمایندگان به دلیل منافع خودشان طرح اصلاح 
قانون انتخابات را بررسی نکنند که بنده قسم می خورم این چنین 
نیست و برخلاف ادعای این افراد، نمایندگان به دنبال فراهم کردن 
شرایط لازم برای خود در انتخابات نیستند.نعمتی با بیان اینکه ما 
بارها در هیئت رئیسه مجلس درباره اصلاح قانون انتخابات جلسه 
برگزار کرده ایم، گفت: کمیسیون شوراها و امور داخلی باید هر چه 
سریعتر طرح اصلاح قانون انتخابات را در دستور کار خود قرار دهد 

و ایرادات شورای نگهبان به این طرح را برطرف کند.

 بررسی اختصاص ۱۴ میلیارد دلار 
به کالاهای اساسی در مجلس

بودجه مجلس شورای اسلامی  برنامه و  سخنگوی کمیسیون 
گفت که موضوع اختصاص ۱۴ میلیارد دلار به کالاهای اساسی بعد 
از تعطیلات در مجلس مورد بررسی قرار می گیرد.محمد خدابخشی 
مدیریت  نحوه  مورد  در  زیادی  انتقادات  نمایندگان  کرد:  اظهار   ،
ارز ۴۲۰۰ تومانی و اختصاص ۱۴ میلیارد دلار به واردات کالاهای 
اساسی داشتند چرا که انتظاری که از تخصیص ارز می رفت برآورده 
نشد.وی افزود: اگر قیمت ها کالاهای اساسی را با سایر کالاهایی که 
ارز ۴۲۰۰ تومانی نگرفتند مقایسه کنید می بینید که تفاوت چندانی 
در زمینه قیمت ها وجود ندارد و این نشان می دهد که نظارت کافی 
بر توزیع و تامین کالاهای اساسی وجود نداشته است.نماینده مردم 
به  دولتی  ارز  اختصاص  اهداف  اینکه  بیان  با  مجلس  در  الیگودرز 
کالاهای اساسی محقق نشده، همچنین گفت که موضوع اختصاص 
تعطیلات هفته  از  بعد  اساسی  برای کالاهای  ارز  میلیارد دلار   ۱۴

آینده در مجلس مورد رسیدگی قرار خواهد گرفت.

بچه ها را با خودمان به جنگ نبریم
ادامه از صفحه اول

میانه  در  وقتی  نشد.  تمام  هیچوقت  تراسکا  برای  جنگ 
سی سالگی بود در آسایشگاه به طرز غم انگیزی مُرد: در حین خوردن 
تکه ای سوسیس که از یک بیمار دیگر دزدیده بود دچار خفگی شد.

از عملیات  ویدئو  و  در دو هفته گذشته دهها و صدها عکس 
نظامی ترکیه علیه کردهای سوریه در شبکه های اجتماعی منتشر 
شد. بسیاری از ما که حتی صدای آن گلوله ها را نمی شنیدیم هم با 
دیدن صحنه های رنج آور زنان و کودکان گریان و ترس خورده، زخمی 

شدیم. گیرم که خونش را ندیدیم اما روحمان جراحت برداشت.
ما که در خاورمیانه زندگی می کنیم و »جنگ« کلیدواژه آشنایی 
برایمان است هم به آن عادت نمی کنیم. اصلًا مگر می شود به مرگ 
و خون خو کرد؟ می گویند یکی از رسالت های هر نسلی این است که 
نسل بعد از خود را شادمان تر و در آرامش بیشتری بزرگ کند. یعنی 

برایشان دنیای امن تری بسازد. 
این روزها جنگ فقط در میدان های مبارزه و پشت خاکریزها 
آدم  گلوله شلیک می شود،  همراه هم  تلفن  در گوشی های  نیست، 
کشته می شود، اینجا را هم برای بچه ها امن کنیم. قرار نیست آنها 
را در گلخانه بار بیاوریم اما لزومی ندارد یک کودک چنین تصاویری 
را ببیند. بچه ها چریک نیستند، مبارز نیستند، سلحشور عرصه نبرد 

نیستند، فقط بچه اند.
به اسم آشنایی کودک با تکنولوژی، تفریح بخشیدن یا دست به 
سرکردن، آنها را در فضای مجازی رها نکنیم. گلوله می خورند، زخمی 
می شوند و بعد ممکن است مثل تراسکا، خط های بی معنی بر دیوار 

روحشان بکشند.
و خون شده،  گلوله  از  پر  که  نیست  مجازی  فضای  فقط  این 
برای  گاهی  هستند.  خون چکان  هم  تلویزیون  خبری  بخش های 
در  صحنه هایی  حمله وران،  عمل  نکوهش  و  قربانیان  با  همدردی 
تلویزیون پخش می شود که قلب بزرگسالان را هم متلاشی می کند 
چه رسد به کودکی که هنوز فرق میان دوست و دشمن را نمی داند، 

ایدئولوژی نمی فهمد و کاری به نبردهای سیاسی ندارد.
نگران آگاهی بچه ها نباشیم. خیلی زود بزرگ می شوند و دنیا 
هم به این جنونش آنقدر ادامه می دهد تا آنها هم اندازه کافی خشم 
و خون و جنگ و گلوله ببینند. اما فعلًا مهمترین وظیفه ما این است 
که در خانه هایمان سنگر بسازیم تا بچه ها گلوله نخورند. از گلوله هایی 
که در فضای مجازی شلیک می شوند زخمی نشوند، از ترکش هایی 
که از تلویزیون به سمت آنها روانه می شود ... به چشم های تراسکا و 

خط خطی هایش نگاه کنید. خانه این است؟

امارات ۷۰۰ میلیون دلارِ ایران را آزاد کرد
عضو فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس گفت: روابط ارزی امارات با ایران بهبود یافته و این کشور ۷۰۰ میلیون 
دلار از پول های بلوکه شده ایران را آزاد کرده است به گزارش خانه ملت، آقای اکبر ترکی در خصوص تغییر رفتار 
کشور های غربی و عربی با ایران، گفت: فرانسه و دیگر کشور های اروپایی که اینستکس را مطرح کردند به دنبال این 
بودند تا کمبود نفت خود را از این طریق جبران کنند، زیرا با تحریم ایران نیاز به نفت در بازار جهانی احساس می شود 

و غربی ها برای جبران این خلأ به ساز و کار اینستکس روی آوردند.
عضو فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس شورای اسلامی، افزود: اروپایی ها می دانند اگر روزانه ۷۰۰ هزار تا ۱.۵ 
میلیون بشکه نفت مورد نیاز خود را از ایران خریداری کنند، مشکلاتشان رفع می شود و هدف آن ها نفع رساندن به 

ایران نیست بلکه برای رفع گرفتاری خود تلاش می کنند.
وی گفت: هر بشکه نفت را اکنون بین ۶۰ تا ۷۰ دلار پیش بینی می کنند، در صورتی که به طور میانگین هر بشکه 

نفت به صورت متوسط با قیمت ۱۱۰ دلار به دست اروپایی ها می رسد.
آقای ترکی افزود: تامین امنیت نفتکش ها، بیمه و مشکلات نقل و انتقالاتی از جمله عواملی هستند که قیمت 
نفت برای اروپایی ها را افزایش می دهد، به دلیل ناامنی های ایجاد شده، اروپایی ها مجبور هستند نفت را گرانتر خریداری 
کنند، در این شرایط که اروپایی ها تلاش می کنند نفت ایران را خریداری کنند، اماراتی ها نیز سعی می کنند رابطه خود 
اماراتی ها نیز  ایران بهبود بخشند.نماینده مردم فریدن، فریدونشهر و چادگان در مجلس شورای اسلامی گفت:  با  را 

فهمیده اند که دراین مقطع غربی ها و عربستان نمی توانند امنیت این کشور را تامین کنند.
وی افزود: امارات خود را سوئیس خاورمیانه معرفی می کند، اما تجارت، بانکداری، انرژی و هواپیمایی این کشور 

وابسته به امنیت است و می داند در صورت نبود امنیت نمی تواند کاری کند.
عضو فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس شورای اسلامی، گفت: امارات از عربستان و آمریکا دوری کرده و روابط 
خود را با ایران اصلاح و ۷۰۰ میلیون دلار از پول های بلوکه شده ایران را آزاد کرده است. روابط ارزی امارات با ایران 

بهبود یافته و به همین روی در دبی صرافی های بسته شده ایرانی دوباره فعال شده اند.

القبس : فضای مثبتی میان ایران و عربستان ایجاد شده است  
روزنامه کویتی القبس در گزارشی از تحولات اخیر در روابط میان جمهوری اسلامی ایران و عربستان سعودی  

نوشت که با توجه به اظهار تمایل دو طرف در حال حاضر فضای مثبتی میان دو طرف ایجاد شده است . 
این روزنامه در ارزیابی خود از این روابط نوشت ؛  با توجه به اظهارات ایران و عربستان، امکان ایجاد فضای مثبت 

بیشتر میان دو طرف هست اما تاکنون هیچ نشانه عینی در این باره دیده نشده  است .
القبس اضافه کرد ؛ برخی منابع مطلع می گویند که ایران باید حسن نیت خود را با اقدامات قانع کننده برای 

کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس نشان دهد اما تاکنون با وجود فضای آرام، چنین اقدامی صورت نگرفته است.
روزنامه کویتی در ادامه با اشاره به بروز بحران در روابط میان عربستان و قطر در تابستان سال ۹۶ و تلاش های 
ناکام دولت کویت برای رفع این اختلاف از امکان از سرگیری میانجیگری کویت در خصوص بحران شورای همکاری 
خلیج فارس و اختلافات عربستان و قطر خبر داد.این روزنامه کویتی به نقل از منابع آگاه افزود: موضوع جدیدی در 
خصوص بحران خلیج فارس مطرح نیست اما  امکان از سرگیری میانجیگری کویت در هر زمانی وجود دارد.در همین 
راستا خبرگزاری رسمی عربستان )واس( شهریوه ماه امسال در گزارشی تاکید کرد که حل بحران با قطر تنها با میانجی 

گری کویت و از طریق شورای همکاری خلیج فارس حل و فصل خواهد شد.
عربستان، قطر، امارات، بحرین، کویت و عمان شش عضو شورای همکاری خلیج فارس هستند.

عربستان در خرداد ماه ۱۳۹۶ دوحه را به افراط گرایی و انجام اقدامات تروریستی متهم کرد که به دنبال آن روابط 
میان ریاض و دوحه قطع شد.

به همین دلیل کشورهای امارات، بحرین و مصر به پیروی از عربستان از ۵ ژوئن ۲۰۱۷ ) ۱۵ خرداد ۹۶( تمامی 
روابط خود با قطر را قطع و مرزهای زمینی، دریایی و هوایی خود با این کشور را بستند.

کشورهای تحریم کننده قطر ۱۳ شرط برای از سرگیری روابط با دوحه تعیین کردند، اما دولت قطر با رد این 
ادعاها و بیان اینکه تحریم کنندگان هیچ دلیل قانع کننده برای اثبات ادعاهای خود در اختیار ندارند، تاکید دارد که 

این شروط در تناقض آشکار با حق حاکمیت این کشور است.  

رئیس جمهور در پیامی با قدردانی از حضور پرشور 
بزرگ  راهپیمایی  در  ولایت  و  امامت  محبان  و حماسی 
این  که  کرد  تصریح  حسینی،  اربعین  زیارت  جهانی  و 
خواسته  به رغم  امسال  وصف ناپذیر،  و  بی نظیر  حماسه 
استکبار جهانی و حامیان آنان، موجب قدرت نمایی بیشتر 

اسلام و یأس و ناامیدی مضاعف دشمنان گردید. 
دکتر حسن  المسلمین  و  الاسلام  پیام حجت  متن 

روحانی به این شرح است:
 بسم الله الرحمن الرحیم

الحُْسَیْنِ  حُبَّ  قَلبِْهِ  فیِ  قَذَفَ  الخَْیْرَ  بهِِ  الَلهّ  أرََادَ  مَنْ 
علیه السلام وَ حُبَّ زِیاَرَتهِِ »امام صادق)ع(«

بار دیگر  استقبال پرشور و حضور حماسی محبان 
زیارت  جهانی  و  بزرگ  راهپیمایی  در  ولایت  و  امامت 
به  تازه ای  باشکوه، جلوه  اربعین در سرزمین خاطره های 

عظمت اسلام و وحدت مسلمانان بخشید.
به رغم  امسال  وصف ناپذیر،  و  بی نظیر  حماسه  این 
خواسته استکبار جهانی و حامیان آنان که قصد داشتند 
با برخی تحریکات و توطئه های مزورانه، قدرت سیاسی، 
مکتب  مشتاقان  عظیم  حماسه  این  معنوی  و  فرهنگی، 
کمال  در  خدا  یاری  به  نمایند،  کم رنگ تر  را  حسینی 
آرامش و امنیت برگزار شد و موجب قدرت نمایی بیشتر 

اسلام و یأس و ناامیدی مضاعف دشمنان گردید.
در  عزیز  و  کوچک  کاروان  آن  خاطره  یادآور  امروز 
در  بیداری  و  هوشیاری  از  بزرگ  امواجی  کربلا،  دشت 
سراسر جهان به جنبش در آورده است، حرکتی که خیل 
اراده ای  به  را  ولایت  و  رسالت  خاندان  عاشقان  بی شمار 
واحد و مستحکم در مسیر تحقق شریف ترین ارزش های 

انسانی و الهی یعنی آزادگی و جوانمردی که اکنون بیش 
نیاز  آن  به  زیاده خواهی ها  برابر  در  دیگری  زمان  هر  از 

وجود دارد، تبدیل ساخته است.
عزیز  زائران  همه  زیارت  قبولی  آرزوی  با  اینجانب 
که با شور و شوق خود طراوت بخش این همایش بزرگ 
کرامت  و  مذهبی  هیأت های  خیرین،  همت  از  بودند، 

موکب داران که با تلاش بی وقفه، آسایش زائرین را فراهم 
کردند، قدردانی می کنم و توفیق روزافزون ملت و دولت 
عراق را که میزبانان اصلی این مراسم وحدت آفرین بودند، 

از خداوند منان مسألت دارم.
همچنین از تلاش های مستمر همه دست اندرکاران 
کشور،  وزارتخانه های  ویژه  به  الهی  آیین  این  برپایین 
امور خارجه، راه و شهرسازی، فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
نیروهای نظامی، انتظامی و امنیتی، سازمان هلال احمر، 
ایلام،  استان های  بزرگوار  مردم  زیارت،  و  حج  سازمان 
در  ذیربط  دستگاه های  سایر  و  خوزستان  و  کرمانشاه 
مدیریت و ارائه خدمات به زائران محترم و نیز از رسانه 
میلیونی  حضور  اخبار  لحظه  به  لحظه  انعکاس  در  ملی 

زائران، اهتمام ورزیدند، تقدیر و تشکر می کنم.
علاقه  و  عشق  شاهد  الهی،  توجهات  با  امیدوارم 
سالار  و  سرور  به  اسلامی  ایران  شریف  ملت  روزافزون 
ایشان  با وفای  یاران  امام حسین)ع( و  شهیدان حضرت 
باشیم و دستاورد این حرکت بزرگ جهانی که همه ساله 
پرشورتر از سال قبل برگزار می گردد، نزدیک تر شدن هر 
چه بیشتر دل های مؤمنین و امت اسلامی به همدیگر و 

تجلی عظمت اسلام باشد.
حسن روحانی- رئیس جمهوری اسلامی ایران

به گفته دستیار ویژه رییس سازمان انرژی اتمی مدار 
ثانویه رآکتور در حال بازطراحی اراک تا ۲ هفته آینده راه 
اندازی می شود و تا سال آینده تست های سرد و تا سال 
۱۴۰۰ رآکتور اراک به صورت کامل راه اندازی خواهد شد که 

اقدامی اقتدارآفرین و کاری جهادی و عملیاتی است. 
علی اصغر زارعان روز یکشنبه در آیین افتتاحیه چهل و 
هشتمین نمایشگاه تخصصی دستاوردهای صنعت هسته ای 
های صنعت  فعالیت  درصد  افزود: ۱۰۰  کرمان  در  کشور 
هسته ای ایران بومی سازی شده است و امروز در طراحی 
و ساخت انواع سانتریفیوژ خودکفا هستیم و از اینکه این 

تکنولوژی هایتک و خاص است، خلائی نداریم.
وی تاکید کرد: زمانی کشورهای دیگر حاضر نبودند 
یک سانتریفیوژ به ما داده و تحمل نداشتند یک سانتریفیوژ 
برای ما بچرخد و این در حالیست که هم اکنون هزاران 
سانتریفیوژ در سایت های نظنز و فوردو مشغول به کار است.
دستیار ویژه رییس سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه 
مهم تر از سانتریفیوژ، کیک زرد است تصریح کرد: کیک زرد 
ماده اولیه و استراتژیکی است و همه دنیا می توانند آن را 
بخرند،  اما به جمهوری اسلامی نمی فروشند و اکنون تولید 

این ماده را در اختیار داریم.
مساحت  از  اعظمی  بخش  اسکن  داشت:  اظهار  وی 
کشور انجام شده است و در حال حاضر می دانیم چقدر ماده 
استراتژیک اورانیوم بومی داریم و امسال از ۵۰ تن اورانیوم 

بومی استفاده خواهیم کرد.

زارعان افزود: سالانه به ۲۷ تن اورانیوم غنی شده برای 
یک نیروگاه هسته ای قدرت نیاز داریم و اکنون به ظرفیت 
قبل از انقلاب در تولید کیک زرد رسیده ایم و باید روز به روز 

به فعالیت های خود ادامه بدهیم.
وی تصریح کرد: ماده اولیه کیک زرد را بومی تولید می 
کنیم و این اقدام در قدرت چانه زنی ما در عرصه بین المللی 

خیلی اثرگذار است.
دستیار ویژه رییس سازمان انرژی اتمی بیان کرد: دنبال 
ساخت بمب اتمی و انبار کردن آن نیستیم زیرا فتوای مقام 
معظم رهبری برای ما ملاک است. ما فناوری آن  را داریم 
و این اقتدار قدرت چانه زنی ایران عرصه بین المللی را بالا 

می برد.
وی با بیان اینکه در مذاکرات هسته ای تلاش کردند 
کاربری رآکتور اراک را تغییر بدهند اظهار داشت: در کنار 
رآکتور اراک، تولید آب سنگین نیز فعالیت می کند و سالانه 
۲۰ تن آب سنگین تولید و به بعضی از کشورها صادر می 
کنیم و کسانی که می گفتند ایران بلوف می زند، خودشان 
خریدار آب سنگین ما شده اند و تا ظرفیت ۲۵ تن برحسب 

نیاز می توانیم آب سنگین تولید کنیم.
زارعان با بیان اینکه سایت فوردو یک سایت پدافندی 
است افزود: امروز یک هزار و ۴۴ سانتریفیوژ در فوردو و پنج 

هزار و ۶۰ سانتریفیوژ در نظنز موجود است.
وی تاکید کرد: اگر در مذاکرات هسته ای با قدرت های 
جهانی اگر به طور ۱۰۰ درصد اعتماد می کردیم، اکنون 

جایگاه ما این نبود و با کار جهادی و بصیرت این فعالیت ها 
اتفاق افتاد و این فعالیت ها و اقدامات تمرینی برای بزگشت 

پذیری به قبل از اجرای تعهدات است.
 دستیار ویژه رییس سازمان انرژی  ادامه داد:  هر چند 
ظرفیت غنی سازی مدنظر و موردنیاز را انجام می دهیم اما 
در حوزه تحقیق و توسعه نیز کار چند ساله صورت گرفته که 
چند ماشین را می توانیم رونمایی کنیم  و سه نسل جدید 
از ماشین های سانتریفیوژ)تک ماشین( در روزهای آینده 

رونمایی خواهد شد.
وی با بیان اینکه هدف گذاری کوتاه مدت، میان مدت و 
بلندمدت در سازمان انرژی اتمی داریم تصریح کرد: نهادهای 
اما  بییند کجا بودیم و به کجا رسیدیم،  بیایند و  نظارتی 
متاسفانه برخی بی انصافی کرده و می گویند سازمان انرژی 

اتمی متوقف شده است.
زارعان با اشاره به مرگ و میر بالا به علت سرطان ها 
در کشور تاکید کرد: نمی توانیم دست روی دست بگذاریم و 
کاری نکنیم و پروژه ای به نام تترا در زمینه استانداردسازی 

رادیو دارو را دنبال می کنیم.
وی گفت: یکی از وظایف سازمان انرژی اتمی تولید رادیو 
دارو است و در هفته به ۱۹۰ بیمارستان و مرکز درمانی را 
رادیودارو می دهیم که این پروژه ۶۳ میلیون یورو هزینه دارد 

و به برخی کشورها نیز صادرات انجام می دهیم.
دستیار ویژه رئیس سازمان انرژی اتمی بیان کرد: مرکز 
درمان قطعی سرطان ها را در دست ساخت داریم که نزدیک 

به ۲۰۰ میلیون یورو هزینه دارد.
نیم  و  اندازه ۶  به  روزانه  بوشهر  نیروگاه  گفت:   وی 
میلیون بشکه صرفه جویی انرژی در حوزه نفت دارد و هرچه 
در برق هسته ای پیش برویم در ذخایر استراتژیک می توانیم 

صرفه جویی کنیم و برق ماندگار و پایدار داشته باشیم.
پی  در  اسلامی  جمهوری  نظام  کرد:  تاکید  زارعان 
و  استخراج  و  اکتشاف  از  سوخت  چرخه  کردن  عملیاتی 
سوخت بومی کار کرده است و در زمره ۱۰ کشور اول دنیا 
در این حوزه قرار داریم و این اقدام منجر به عصبانیت غربی 

ها و حتی کشورهایی شده که با ما ارتباط دوستانه دارند.
وی تاکید کرد: براساس حمایت همه دولت ها از ابتدا 
تا امروز و حمایت های مقام معظم رهبری صنعت هسته ای 
کشور بومی شده و همه دوره ها کمک کرده اند که بتوانیم 

این چرخه را بومی سازی کنیم و با یک باد نلرزیم.
دستیار ویژه رئیس سازمان انرژی اتمی افزود: اقداماتی 
امریکا  مانند  شانه کشورهایی  به  شانه  که  ایم  داده  انجام 
حرکت می کند و پژوهشگاه ملی مواد را راه اندازی کرده ایم 

که از دستاوردهای صنعت هسته ای است.
وی تصریح کرد: برای حرکت به سمت فناوری های 
نوین باید ریسک و هزینه کرد و کشور برای اینکه زیر بار 
سلطه نرود، دارد هزینه می کند و باید هزینه استقلال را داد.
نمایشگاه تخصصی دستاوردهای   چهل و هشتمین 
از مسئولان در  با حضور جمعی  صنعت هسته ای کشور  

دانشگاه شهید باهنر کرمان افتتاح شد.

دونالد ترامپ که به عنوان یک تاجر و نویسنده کتاب 
پرفروش »هنر معامله« شناخته می شود، همواره خودش را 
یک مذاکره کننده ماهر معرفی کرده است، اما کارشناسان 
می گویند، این بار رجب طیب اردوغان در مذاکراتش با این 
رئیس جمهور آمریکا بر سر سوریه نهایت استفاده را از او برده 
و با مشاهده مقاومت کم آمریکا به هر آنچه که میخواسته 

رسیده است.
به گزارش پایگاه هیل در گزارشی درباره امتیازاتی که 
دونالد ترامپ، رئیس جمهور آمریکا به ترکیه در مذاکره بر 
سر شمال سوریه در قبال دریافت مابه ازای ناچیز اعطا کرده 

می نویسد:
»توافق آتش بس اخیری که میان دولت های آمریکا و 
ترکیه منعقد و از سوی دونالد ترامپ و معاونش مایک پنس 
اردوغان  را که  پیروزی معرفی شد، چیزی  عنوان یک  به 
سال ها به دنبالش بود یعنی کنترل منطقه ای در سوریه و 
گسترش مرز کشورش به میزان ۲۰ مایل به سمت جنوب 

را تامین کرد.
ادلمن، سفیر آمریکا در ترکیه در زمان دولت  اریک 
جُرج دبلیو بوش گفت: من اصلا نمی فهمم در این توافق 
ترکیه ای ها چه امتیازاتی دادند و اصلا فکر نمی کنم که آنها 

چیزی را تسلیم کرده باشند.
از لحظه ای که ترامپ تصمیمش برای خروج نظامیان 
آمریکا از سوریه را بعد از گفتگوی تلفنی با اردوغان اعلام 
کرد، کارشناسان گفتند، رئیس جمهور ترکیه توانسته در این 

مذاکرات بر ترامپ  غلبه کند و از او پیشی بگیرد.
اخیراً فاش شد، ترامپ نامه ای مضحک نیز به اردوغان 
فرستاده و در آن به او گفته است: »سختگیر نباش. احمق 
ادامه به سطل آشغال  نامه را در  این  اردوغان  اما  نباش!« 

انداخته است.
یک مشاور ارشد اردوغان به پایگاه ان پی آر گفت: این 
تان،  نامیک  همچنین  و  بوده  نامرتبط«  کاملا  »نامه  یک 
سفیر سابق ترکیه در آمریکا هم روز جمعه در توییتی، یک 
کاریکاتور نشریه نیویورکر که نامه ترامپ به اردوغان را با نامه 

مشابهی به بابا نوئل مقایسه کرده بود منتشر کرد.
بولنت علیرضا، مدیر پروژه ترکیه در مرکز مطالعات 
بین الملی و راهبردی گفت: بعد از خروج آمریکا از سوریه 
با  مذاکره  برای  را هم  اهرمش  ترامپ  نامه،  این  نوشتن  و 

ترکیه ای ها و هم با کُردها از دست داده است.
دوخت  هنگام  به  نفر  یک  وقتی  کرد:  اظهار  علیرضا 
پیراهنی دکمه هایش را از ابتدا اشتباه جاگذاری کند تا آخر 
هم  اشتباه خواهد رفت. دولت آمریکا این منفی بودن این 
اتفاق را با جدیت انکار می کند، اما هر اتفاقی که افتاده صرفا 

به خاطر گفتگوی تلفنی ۶ اکتبر رخ داد.
ترامپ توافقی که مایک پنس، معاونش به همراه مایک 
پامپئو، وزیر خارجه آمریکا در روز پنجشنبه با دولت ترکیه 
برای یک آتش بس پنج روزه حاصل کرده اند را با لفظ »روزی 
بزرگ برای تمدن« تحسین کرد و مایک پنس نیز گفت، 
ترکیه قرار است بعد از تخلیه شدن مناطق در نظر گرفته 

شده، یک آتش بس دایمی را اعمال کند. این اتفاق باعث 
موجی از انتقادات در داخل آمریکا شد. سناتور مارکو روبیو 
که  هر چیزی  اردوغان  نظر می رسد  به  توییتی گفت:  در 
می خواسته را به دست آورده است. سناتور میت رامنی هم 
در صحن سنا گفت: این توافق اصلا شبیه به یک پیروزی 

نیست.
نیز  اروپا  اتحادیه  رئیس شورای  تاسک،  دونالد  حتی 
گفت: این توافق یک آتش بس محسوب نمی شود بلکه صرفا 

درخواست تسلیم کردها است.
براساس سندی که در اختیار چند خبرنگار در شهر 
آنکارا قرار گرفت، به اصطلاح منطقه امنی که شبه نظامیان 
کُرد قرار است در سوریه تخلیه کنند در درجه اول از سوی 
نیروهای ترکیه ای اعمال می شود و مارک اسپر، وزیر دفاع 
نیروهای  که  کرد  تایید  خبرنگاران  به  جمعه  روز  آمریکا 

آمریکایی در اعمال این منطقه امن نقشی نخواهند داشت.
این، به گفته منتقدان، به این معنی است که اردوغان 

چیزی که را مدتها می خواسته به دست آورده است.
علیرضا گفت: خود ترکیه ای ها می گویند چیزی را که 

می خواستند به دست آوردند.
لیندسی گراهام، سناتور ارشد جمهوریخواه آمریکایی 

این توافق را یک توافق »اشغال نظامی« توصیف کرد.
گفته شده که مقامات ترکیه از مشاهده واکنش نرم 

آمریکا نسبت به پذیرش این توافق شگفت زده شده اند.
یک مشاور وزارت خارجه ترکیه که نامش را فاش نکرد 

به واشنگتن پست گفت: ما هر چیزی را که می خواستیم به 
دست آوردیم.

با این حال مقامات دولت آمریکا از این توافق به عنوان 
اتفاقی که »جان انسانها را نجات می دهد« دفاع کردند.

نقض  درباره  گزارشاتی  انتشار  از  بعد  ترامپ  دونالد 
گفته  او  به  اردوغان  گفت،  سوریه  شمال  در  آتش بس 

»درگیری ها کاملا از بین رفته اند«.
ترامپ در توییتی درباره اردوغان گفت: او خیلی زیاد 

خواهان یک آتش بس یا وقفه است.
در  سوریه  به  ترامپ  ویژه  فرستاده  جفری،  جیمز 
دولت  گفت:  توافق  این  منعقد شدن  از  بعد  صحبت هایی 
آمریکا عقیده دارد این توافق آتش بس برای به دست آوردن 
نوعی کنترل بر این وضعیت پر آشوب بهتر عمل می کند 
ارزیابی می کند که شبه نظامیان کرد  چون دولت آمریکا 

قابلیت نظامی برای حفظ این مناطق را ندارند.
ادلمن استدلال کرد که جفری با گفتن این که »ما 
فکر نمی کردیم شبه نظامیان کُرد بتوانند این نواحی را نگه 
دارند و به خاطر آن موافقت کردیم به ترکیه ای ها چیزی را 
که می خواستند بدهیم« در واقع پیام عقب نشینی از بازی 

را فرستاده است.
به گفته ادلمن، هر چند که دولت آمریکا گفته این 
آتش بس؛ خونریزی ها را متوقف می کند اما به این مساله 
پاسخی  سوند  جبران  آمده  بار  به  آسیب های  چطور  که 

نمی دهد.«

رئیس جمهور در پیامی با قدردانی از حضور محبان امامت و ولایت در راهپیمایی زیارت اربعین حسینی:

حماسه بی نظیر زائران اربعین حسینی موجب ناامیدی دشمنان شد

مدارثانویهرآکتوراراکراهاندازیمیشود

اردوغاننهایتاستفادهراازترامپبرد
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 صالحی در مراسم 
تشییع دکتر احمدیان؛

یار بزرگی را از 
دست دادیم 

مراسم  در  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
تشییع معاون نیروگاهی این سازمان گفت: ما 
یار بزرگی را از دست دادیم. او شیفته خدمت 

به خلق بود. 
علی اکبر صالحی در مراسم تشییع پیکر 
دکتر احمدیان گفت: همه به یاد این مرد بزرگ، 
شریف و با اخلاق و علم با عشق و دوستی اینجا 
آمدید. شناخت من از او به ۴۱ سال پیش برمی 

گردد.
او گفت: ۲۰ روز پیش سر کلاس حالشان 
بد می شود و آنژیو می کنند و می بینند رگ های 
قند  بیماری  البته  است.  شده  بسته  قلب شان 

داشتند، اما فکر نمی کردیم به این شکل اتفاق 
بیفتند.

صالحی از پرسنل بیمارستان جماران تقدیر 
کرد و گفت: عمل قلب بازشان خوب انجام شد و 
حالشان بهتر شده بود و با او صحبت کردیم، اما 

دوباره شب در بخش حالشان بد می شود.
او گفت: آرامش عجیبی در وجودشان دیدم 
در این مدت که در بیمارستان بودند. انگار دلش 
دیگر اینجا نبود. فوت ایشان در شب اربعین قابل 

اعتناست.
من  افزود:  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
پشتیبان و مدیر لایقی را از دست دادم. همیشه 

درد دل می کرد درباره کار نیروگاه بوشهر با حجم 
زیاد بدهی که نیروگاه بوشهر داشت اجازه نداد 
لحظه ای کار متوقف شود و کار را با زحمت پیش 
برد. او قبل از اینکه حالش بد شود کوه رفته بود و 
قلبش مشکلی نداشته است. در دوران کاری اش 
ماموریت های  انجام  راه  را شهید  او  بگویم  باید 

خطیر در کشور می دانم.
پیشین  رئیس  امراللهی  رضا  همچنین 
دانشگاه  رئیس  نصیری  و  اتمی  انرژی  سازمان 
شهید بهشتی نیز در این مراسم سخنانی ایراد 

کردند.
رئیس دانشگاه شهید بهشتی در سخنانش 

از ارتقای احمدیان در یکی دو هفته گذشته به 
سطح استاد تمامی خبر داد و گفت: این مرد 
عزیز در حالی که در حال مدیریت در سطح 
کوتاهی  آموزشی  از خدمات  بود  کشور  بالای 
نکرد و همیشه در کلاس درس منظم و دقیق 
حاضر می شد. او در طی دوران تدریسش هیچ 
و  نداشت  رتبه  و  ارتقا سطح  درخواست  وقت 
این  به  نسبت  تمایل  بی  و  منت  بی  همیشه 
مساله بود، اما دانشگاه در یکی دوهفته گذشته 
به  رای  قاطعیت  با  و  بررسی  را  ایشان  پرونده 
استاد  سطح  به  فرهیخته  استاد  این  ارتقای 

تمامی داده شد.


